
Zápisnica č. 6/2023 
 

                         z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného dňa: 25.9.2023     

v zasadačke obecného úradu o17:00 hod. 

 
Prítomná: Mgr. Martina Pachová, starosta obce  

Prítomní poslanci: Marianna Hiblár-Perunová,  Mgr. Barbara Hereľová, , Martin Herteľ,   Sarah Kallaiová, 

Štefan Ružička 

Ospravedlnení poslanci:  0 

Neospravedlnení poslanci: 0  
Ostatní prítomní: podľa prezenčnej listiny 
 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Návrh programu zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

3. Kontrola predchádzajúceho uznesenia  

4. Určenie zapisovateľa zápisnice 

5. Dotácia z Environmentálneho fondu 

6. Rôzne  

7. Diskusia 

8. Záver 
 

 

K bodu 1./ Otvorenie zasadnutia  
Starostka obce Mgr. Martina Pachová privítala prítomných na šiestom riadnom zasadnutí obecného 

zastupiteľstva v roku 2023. 

 

K bodu 2./ Návrh programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

Starostka obce dala hlasovať o programe 6. riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva: 
 

   Hlasovanie: 

 

Prítomní: 
5 

Marianna Hiblár-Perunová,  Mgr. Barbara Hereľová, Martin Herteľ,  

Sarah Kallaiová, Štefan Ružička,  

Neprítomní: 0  

Za: 
5 

Marianna Hiblár-Perunová,  Mgr. Barbara Hereľová, Martin Herteľ,  

Sarah Kallaiová, Štefan Ružička, 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

K bodu 3./ Kontrola predchádzajúceho uznesenia 
Starostka obce informovala prítomných, že z predchádzajúcich uznesení boli všetky jej povinnosti 

vykonané. 
 

 

K bodu 4./ Určenie zapisovateľa zápisnice 

Starostka obce určila zapisovateľa zápisnice nasledovne: 

Zapisovateľ: Mgr. Martina Pachová 

 
    

 

 

 

 



 

 

 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 
5 

Marianna Hiblár-Perunová,  Mgr. Barbara Hereľová, Martin Herteľ,  

Sarah Kallaiová, Štefan Ružička,  

Neprítomní: 0  

Za: 
5 

Marianna Hiblár-Perunová,  Mgr. Barbara Hereľová, Martin Herteľ,  

Sarah Kallaiová, Štefan Ružička, 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

 
 

K bodu 5./ Dotácia z Environmentálneho fondu 

 

Starostka obce informovala členov OZ o poskytnutí podpory formou dotácie z Environmentálneho 

fondu na financovanie projektu ,,Zvýšenie energetickej účinnosti verejnej budovy v obci Nový 

Salaš“ vo výške: 99 889,00 EUR. Podmienkou poskytnutia podpory formou dotácie je okrem iného 

preukázanie, že žiadateľ má na financovanie účelu dotácie (projektu) zabezpečených najmenej 5 % 

z oprávnených nákladov z iných zdrojov, teda sumu vo výške najmenej: 5 257,32 EUR. Starosta 

obce predložila výpis z účtu Rezervného fondu, ktorý je k 31.8.2023. OZ sa jednohlasne 

odsúhlasilo použitie finančných nákladov z Rezervného fondu vo výške 5%, teda 5 257,32 EUR. 

 
   Hlasovanie: 

Prítomní: 
5 

Marianna Hiblár-Perunová,  Mgr. Barbara Hereľová, Martin Herteľ,  

Sarah Kallaiová, Štefan Ružička,  

Neprítomní: 0  

Za: 
5 

Marianna Hiblár-Perunová,  Mgr. Barbara Hereľová, Martin Herteľ,  

Sarah Kallaiová, Štefan Ružička, 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

 

 

K bodu 6./ Rôzne 

 

V tomto bode starostka obce informovala o ponuke od firmy KOSIT, ktorá umožňuje obyvateľom, 

ktorí majú viac odpadu, zakúpiť si na Obecnom úrade označené plastové vrecia v cene 2,90 EUR na 

jednorazový vývoz. Členovia OZ jednohlasne súhlasili s výškou poplatku za  jednorazový vývoz. 

 

  

 

 

 



Hlasovanie: 

Prítomní: 
5 

Marianna Hiblár-Perunová,  Mgr. Barbara Hereľová, Martin Herteľ,  

Sarah Kallaiová, Štefan Ružička,  

Neprítomní: 0  

Za: 
5 

Marianna Hiblár-Perunová,  Mgr. Barbara Hereľová, Martin Herteľ,  

Sarah Kallaiová, Štefan Ružička, 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

 

Ďalej starostka obce informovala prítomných členov  o zapojení sa do projektu ,,Čisté obce“, 

v rámci ktorej sa zabezpečuje spojený vývoz žúmp. Vývoz je určený pre domácnosti s malou 

žumpou. Obyvatelia sa nahlásia na Obecnom úrade a následne vývoz zabezpečuje VVS v cene 72 

EUR/ vývoz. 

 

Starostka obce informovala prítomných o žiadosti, ktorá bola prijatá na Obecnom úrade od 

predsedu DHZ pána Ing. Petra Štullera, v ktorom žiada obecné zastupiteľstvo obce Nový Salaš 

o schválenie Jána Tomka ml. za veliteľa Dobrovoľného hasičského zboru obce Nový Salaš. 

Členovia s jeho žiadosťou jednohlasne súhlasili. 

 
Hlasovanie: 

Prítomní: 
5 

Marianna Hiblár-Perunová,  Mgr. Barbara Hereľová, Martin Herteľ,  

Sarah Kallaiová, Štefan Ružička,  

Neprítomní: 0  

Za: 
5 

Marianna Hiblár-Perunová,  Mgr. Barbara Hereľová, Martin Herteľ,  

Sarah Kallaiová, Štefan Ružička, 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

 

Ďalej v tomto bode starostka predložila členom OZ k nahliadnutiu dokumentáciu od právneho 

zástupcu na odstránenie brány a NN prípojky z obecnej komunikácie. Nakoľko vlastní bol od roku 

2021 opakovane vyzývaný k riešeniu situácie, do dnešného dňa preloženie nezrealizoval. Do 

dnešného dňa nedošla žiadna odpoveď, žiadne stanovisko alebo návrh riešenia od vlastníka.  

Starostka predložila návrhy od právneho zástupcu obce, s ktorými členovia  súhlasili. Členovia sú 

jednohlasne toho názoru, že preloženie brány a NN prípojky, ktoré sa nachádzajú na obecnej 

komunikácii musia byť preložené na vytýčenú hranicu pozemkov KN C 334/1 a KN C č. 227/5. 

Členovia OZ sa zhodli na navrhovanom postupe od právneho zástupcu. 
 

K bodu 7./ Diskusia 
 
 

V tomto bode sa diskutovala o blížiacej sa akcii venovanej dôchodcom v našej obci. Starostka 

informovala členov o kultúrnom programe a zaobstaraní jedla a občerstvenia.  Členovia ďalej 

diskutovali o spomínanej akcii. 



 

Ďalej členovia OZ navrhli usporiadať spoločnú obecnú brigádu, na ktorú by sa verejne pozvali 

obyvatelia našej obce s cieľom jesennej úpravy a čistenia priestranstiev v obci. Diskutovalo sa 

o kosení cintorína, orezávaní stromov a kríkov, natieranie altánkov, lavičiek a menšie obecné 

úpravy. 

 
 

 

K bodu 8./ Záver 

Na záver starostka poďakovala všetkým za účasť na 6. riadnom zasadnutí obecného zastupiteľstva. 

 

 

 

 

 

 

V Novom Salaši, dňa 25.9.2023 
........................................... 

Mgr. Martina Pachová                        

zapisovateľka               


